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     Protokół Nr 130/2020 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w dniu 14 września 2020 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 16:30 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu 

2.Alicja Prill  -  Wicestarosta  

3. Mariusz Norsesowicz   - Członek Zarządu 

4.Mariusz Kuziel    -  Członek Zarządu 

5.Wioletta Drzewińska   - Członek Zarządu 

 

Spoza Zarządu w posiedzeniu wzięli udział: 

 

1. Jarosław Ostry – Sekretarz Powiatu 

2. Małgorzata Popławska – Skarbnik Powiatu 

 

Ad.2 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmiany planu finansowego i w planie 

finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2020 rok.  

4. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmiany budżetu  i planu finansowego, 

zmiany w budżecie i w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2020 rok oraz 

zmiany planu finansowego i w planie finansowym zadań zleconych z zakresu administracji 

rządowej na 2020 rok. 

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zaopiniowania projektu 

uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu – w sprawie rozpatrzenia petycji organizacji 

Zakładowej NSZZ „Solidarność” Szpitala w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty  

Sp. z o.o. 

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie skierowania do 

konsultacji z organizacjami pozarządowymi projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu  

w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Powiatu Myśliborskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2021 

rok”. 

7. Podpisanie umowy na wykonanie zadania pn. „Inwentaryzacja osnowy 

wysokościowej oraz założeń do projektu technicznego modernizacji szczegółowej osnowy 

wysokościowej na obszarze całego powiatu myśliborskiego w celu wdrożenia układu 

wysokościowego PL-EVRF2007-NH oraz zagęszczenia istniejącej sieci –ok. 800 punktów. 

8. Wyrażenie zgody na podpisanie wniosku o przyznanie refundacji w ramach Modułu 

IV programu „Pomoc osobom niepełnosprawnym poszkodowanym w wyniku żywiołu lub 

sytuacji kryzysowych wywołanych chorobami zakaźnymi”. 

9. Podpisanie Aneksu Nr 2/2020 do umowy nr 589/ZPS/COVID-19/PIECZA/2020  

z dnia 14.08.2020r. w ramach projektu „Wsparcie dzieci umieszczonych w pieczy zastępczej 

w okresie epidemii COVID-19” w ramach programu operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 
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na lata 2014-2020 – Działanie 2.8 Rozwój usług społecznych świadczonych w środowisku 

lokalnym, PI9iv” Ułatwienie dostępu do przystępnych cenowo, trwałych oraz wysokiej 

jakości usług , w tym opieki zdrowotnej i usług socjalnych świadczonych w interesie 

ogólnym. 

10. Sprawy różne. 

11. Zakończenie posiedzenia. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Za przyjęciem porządku posiedzenia głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 3 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmiany planu finansowego i w planie 

finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2020 rok.  

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. Zwrócił uwagę, że jest to uchwała wykonawcza 

po odbytej sesji Rady Powiatu w Myśliborzu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr  130/472/2020 z dnia 14 września 2020 roku w sprawie 

zmiany planu finansowego i w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2020 

rok 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 4 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmiany budżetu  i planu finansowego, 

zmiany w budżecie i w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2020 rok 

oraz zmiany planu finansowego i w planie finansowym zadań zleconych z zakresu 

administracji rządowej na 2020 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i odczytała poszczególne wnioski ujęte w uzasadnieniu do uchwały. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poprosiła, aby projekty uchwał dotyczące zmian w budżecie Powiatu Myśliborskiego 

przedkładane do rozpatrzenia przez Zarząd Powiatu zawierały w uzasadnieniu informacje 

dotyczące dat złożenia wniosków przez wydziały i jednostki organizacyjne Powiatu 

Myśliborskiego.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr  130/473/2020 z dnia 14 września 2020 roku w sprawie 

zmiany budżetu  i planu finansowego, zmiany w budżecie i w planie finansowym budżetu 

Powiatu Myśliborskiego na 2020 rok oraz zmiany planu finansowego i w planie 

finansowym zadań zleconych z zakresu administracji rządowej na 2020 rok. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
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Ad. 5 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zaopiniowania projektu 

uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu – w sprawie rozpatrzenia petycji organizacji 

Zakładowej NSZZ „Solidarność” Szpitala w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty  

Sp. z o.o. 

(Pismo oraz projekt uchwały stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr  130/474/2020 z dnia 14 września 2020 roku w sprawie 

zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie skierowania do konsultacji 

z organizacjami pozarządowymi projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu  

w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Powiatu Myśliborskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

2021 rok”. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, czy zwiększono planowaną wysokość środków finansowych na realizację 

programu? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że kwota jest porównywalna do roku ubiegłego. 

 

Skarbnik Powiatu Małgorzata Popławska 

Zwróciła uwagę, że kwoty nie są te same co roku, były nawet niższe ok. 40 000,00 zł. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zwrócił uwagę, że w 2018 roku była to kwota 100 000,00 zł. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że kwota 80 000,00 zł jest wysoką kwotą. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zauważył, że coraz więcej jest organizacji pozarządowych, które zgłaszają się do realizacji 

zadań. Społeczeństwo jednoczy się w różnego rodzaju stowarzyszeniach. Podejmuje  

i realizuje różnego rodzaju zadania i inicjatywy. Pomoc Powiatu Myśliborskiego daje 

pozytywny oddźwięk. 

Z uwagi na okres pandemii środki finansowe zostały zmniejszone, jednak powinniśmy 

dokonać ich zwiększenie w roku 2021. 

Zawnioskował o zwiększenie kwoty z 80 000,00 zł na kwotę 100 000,00 zł. 

Zwrócił uwagę na duże zapotrzebowanie na realizację zadań w ramach programu. 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że nie znamy sytuacji jaka będzie miała miejsce w 2021 roku z uwagi na 

okres pandemii COVID-19. Przekazał, że uważa, iż kwota 80 000,00 zł również nie jest małą 

kwotą i jest taka sama jak zaplanowana w roku ubiegłym. 

 

Zarządził głosowanie złożonego wniosku: 

 

Za przyjęciem złożonego wniosku  głosowało 2 Członków Zarządu, przeciw – 2, 1 Członek 

Zarządu wstrzymał się od głosu. 

Zarząd Powiatu w wyniku głosowania nie przyjął złożonego wniosku. 

 

Kolejno: 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał o zasady rozdysponowania przedmiotowych środków i zasady rozpatrywania 

wniosków, kto je przyznaje i na jakie cele organizacyjne są przeznaczane? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że wnioski są rozpatrywane przez powołaną do tego celu komisję. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał jak są rozpatrywane wnioski, czy są traktowane jednakowo? Jakie jest 

zapotrzebowanie na poziomie Powiatu na środki finansowe w ramach programu? 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Odpowiedział, że jest bardzo duże zapotrzebowanie.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zwrócił uwagę, że aby pochylić się szerzej nad złożonym wnioskiem potrzebna jest dogłębna 

wiedza na ten temat. Przekazał, że bardzo dużo organizacji działających w Powiecie 

Myśliborskim takich jak OSP nie otrzymują wsparcia z uwagi na zbyt małe środki finansowe.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że coraz więcej organizacji pozarządowych składa wnioski o dofinansowanie 

wszelkiego rodzaju zadań, które są opisane w programie.  

Zwróciła uwagę, że na zadania związane z szeroko rozumianym bezpieczeństwem 

publicznym będzie składać wniosek do budżetu o zabezpieczenie środków na te zadania 

odrębnie.  Wsparciu podlegałyby wówczas np. Ochotnicze Straże Pożarne, WOPR . Służby te 

potrzebują dofinansowania na zakup różnego rodzaju sprzętu do wykonywania swych zadań.  

Zwróciła uwagę, że sytuacja w 2020 roku przyczyniła się do tego, iż ograniczono realizacje 

budżetu po stronie dochodowej i wydatkowej. 

Przekazała, że kwota 100 000,00 zł przeznaczona na 2021 rok nie jest wysoką kwotą. 

Potrzeby organizacji są bardzo duże. Wsparcie organizacji oddolnych są lepszą formą 

promocji powiatu niż inne metody. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że czeka nas niewiadoma w 2021 rok. Powinniśmy skupić się na zadaniach 

priorytetowych. Czekają nas wydatki inwestycyjne,  wydatki związane z wykonywaniem 

kosztorysów inwestorskich jeżeli chodzi o drogi oraz weszliśmy w różnego rodzaju 

programy. Wydatki są zatem większe niż dotychczas. Otrzymaliśmy środki w ramach 

zabezpieczenia skutkom COVID-19.  

Zwróciła uwagę, że kwota 80 000,00 zł nie jest małą kwotą. Brak jej zwiększenia nie zamyka 

inicjatyw oddolnych. W każdej gminie funkcjonuje budżet obywatelski, pożytek publiczny  
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w szerokiej formie. Organizacje zatem mają możliwość aplikacji o środki finansowe. Powiat 

Myśliborski na dzień dzisiejszy nie stać na to. Zwróciła uwagę, na wydatki związane  

z oświatą. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr  130/475/2020 z dnia 14 września 2020 roku w sprawie 

skierowania do konsultacji z organizacjami pozarządowymi projektu uchwały Rady 

Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Powiatu Myśliborskiego 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2021 rok”. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.7 

Podpisanie umowy na wykonanie zadania pn. „Inwentaryzacja osnowy wysokościowej 

oraz założeń do projektu technicznego modernizacji szczegółowej osnowy 

wysokościowej na obszarze całego powiatu myśliborskiego w celu wdrożenia układu 

wysokościowego PL-EVRF2007-NH oraz zagęszczenia istniejącej sieci – ok. 800 

punktów. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Umowa zostanie podpisana  

z wykonawcą Geokart-International Sp. z o.o. z Rzeszowa. Środki finansowe w kwocie 

80 000,00 zł dot. rządowych zadań zleconych. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.8 

Wyrażenie zgody na podpisanie wniosku o przyznanie refundacji w ramach Modułu IV 

programu „Pomoc osobom niepełnosprawnym poszkodowanym w wyniku żywiołu lub 

sytuacji kryzysowych wywołanych chorobami zakaźnymi”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Wyjaśnił, że w ramach programu Powiat Myśliborski może otrzymać refundację ze środków 

PFRON w wysokości 4 065,93 zł. Wsparcie dotyczyło osób niepełnosprawnych będących 

mieszkańcami Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu oraz Regionalnej Placówki 

Opiekuńczo- Terapeutycznej w Dębnie. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że staramy się cały czas zaopatrywać placówki w środki ochronne. Odniósł 

się do zagrożenia związanego z pandemią COVID-19. 

 

Więcej uwag nie zgłoszono. 
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Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowego wniosku.  

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.9 

Podpisanie Aneksu Nr 2/2020 do umowy nr 589/ZPS/COVID-19/PIECZA/2020  

z dnia 14.08.2020r. w ramach projektu „Wsparcie dzieci umieszczonych w pieczy 

zastępczej w okresie epidemii COVID-19” w ramach programu operacyjnego Wiedza 

Edukacja Rozwój na lata 2014-2020 – Działanie 2.8 Rozwój usług społecznych 

świadczonych w środowisku lokalnym, PI9iv” Ułatwienie dostępu do przystępnych 

cenowo, trwałych oraz wysokiej jakości usług , w tym opieki zdrowotnej i usług 

socjalnych świadczonych w interesie ogólnym. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Aneks dotyczy aktualizacji 

kosztorysu do projektu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowego aneksu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 10 

Sprawy różne: 

 

1. Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poruszyła temat tragicznego zdarzenia mającego miejsce w Dębnie a dotyczącego uczennicy 

Zespołu Szkół Nr1 im. Juliusza Słowackiego w Dębnie. 

Złożyła wniosek o przygotowanie następujących informacji: 

 

1) Czy dyrektor Zespołu Szkół Nr1 im. Juliusza Słowackiego w Dębnie w związku  

z informacją o śmierci dziecka podjęła, uregulowane prawem kroki dotyczące 

poinformowania organ prowadzący szkołę, a także organ nadzorujący szkołę jakim 

jest Kuratorium Oświaty w Szczecinie w tej sprawie? 

2) Komu w okresie pandemii i na podstawie czyjego wniosku dyrektor Zespołu Szkół Nr1 

im. Juliusza Słowackiego w Dębnie wypożyczyła laptopy, które otrzymała z MEN jako 

formę wsparcia zdalnego nauczania dzieci mających trudną sytuację finansową? 

Zwróciła uwagę, że w zanonimizowanych protokołach posiedzeń Rady Pedagogicznej 

stanowisko nauczyciela matematyki jest takie, że dobrą formą wsparcia uczniów podczas 

zdalnego nauczania i aby podnieść efekt nauczania w szkole byłoby wypożyczanie laptopów 

w Zespołu Szkół Nr1 im. Juliusza Słowackiego w Dębnie. W dalszej części tego zapisu 

dyrektor informuje w dniu 2 lipca 2020 roku, że nikt nie wystąpił z wnioskiem  

o wypożyczenie laptopów i tym samym żadne z dzieci nie potrzebowało pomocy. Zapytała: 

3) Jak zdiagnozowano potrzeby uczniów w tym zakresie w Zespole Szkół Nr 1 im. 

Juliusza Słowackiego w Dębnie w czasie zdalnego nauczania.  W jaki sposób 

poinformowano rodziców i dzieci o możliwości składnia wniosków o wypożyczenie 

laptopów do domu ?  Gdzie umieszczono informację w tej kwestii? 

 

Zwróciła uwagę, że w szkołach prowadzonych przez Gminę Dębno prawie wszystkie laptopy 

zostały wypożyczone przez szkołę dla rodzin. Były różne formy kontaktu z rodzicami  

i rodzice zgłaszali swoje zapotrzebowanie nie tylko poprzez e-mail. 
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Były też takie sytuacje, że jeżeli rodzic i dziecko nie posiadali laptopa w domu z dostępem do 

Internetu  to drugą formą wprowadzoną  przez szkoły na terenie Gminy Dębno była pomoc 

(szczególnie skierowana do dzieci, które nie rokowały uzyskania promocji do następnej 

klasy) w postaci „skrzynek”, do których były wrzucane zakresy materiałów do poprawy, 

informacje o sposobie poprawy ocen niedostatecznych, a tym samym zniwelowano problem 

nie uzyskania promocji przez dziecko do następnej klasy w okresie pandemii COVID-19 oraz 

zdalnego nauczania. Było to bardzo trudny okres dla nauczycieli, rodziców oraz dzieci. 

Przekazała, że zwracała uwagę na posiedzeniu Zarządu Powiatu, że z protokołów, które 

otrzymała ze szkoły nie można wyciągnąć żadnych wniosków, które wskazywałyby na 

niesienie pomocy dzieciom w tym trudnym czasie. 

Zapytała: 

 

4) W jaki sposób prowadzono działalność wychowawczą, opiekuńczą w szkole w okresie 

pandemii COVID-19? 

5) Jakie były wyniki klasyfikacji w okresie I semestru ze zwróceniem uwagi jakie wyniki 

osiągnęła zmarła uczennica oraz jaką miała ocenę z  zachowania? 

6) Jakie były wyniki promocji i zachowania tego dziecka na koniec roku szkolnego? 

7) Kto był odpowiedzialny w placówce za kontrolę, analizę logowania się dzieci podczas 

zdalnego nauczania? 

8) Jakie kroki podjął dyrektor, by pomóc dzieciom, które nie miały możliwości kontaktu 

ze szkołą w okresie zdalnego nauczania w wyniku różnych zdarzeń losowych oraz 

materialnych? 

 

Zwróciła uwagę, że kontrola obowiązku szkolnego obowiązuje każdą szkołę. Przepis mówi 

jasno, ze jeżeli nie ma kontaktu z rodziną powyżej 30 dni i dziecko nie spełnia obowiązku 

szkolnego i nauki wówczas w tym momencie informowany jest organ i podejmowane są 

czynności administracyjne. 

 

9) Czy w II semestrze dyrektor Zespołu Szkół Nr1 im. Juliusza Słowackiego w Dębnie 

wystąpiła z wnioskiem do organu w związku z brakiem realizacji obowiązku szkolnego 

przez dzieci w placówce, jeżeli tak to ile było tych wniosków? 

10) Jakie organ prowadzący szkołę podjął czynności wyjaśniające w związku z informacją 

o śmierci uczennicy Zespołu Szkół Nr1 im. Juliusza Słowackiego w Dębnie, czego one 

dotyczą, jaki maja zakres i  jakie informacje w tej kwestii udzielił Dyrektor Zespołu 

Szkół Nr1 im. Juliusza Słowackiego w Dębnie? 

 

Przekazała, że bez względu na funkcjonowanie rodziny w przypadku kiedy instytucje 

powołane do udzielania pomocy nie realizują działań w tym zakresie to ubolewa na tym, że 

dziecko w związku z tą sytuacją popełniło samobójstwo. 

Niedopuszczalnym jest, aby wykwalifikowani w tym kierunku ludzie z różnych instytucji nie 

docierali do dziecka pomocowo, aby zapobiegać jakiejkolwiek tragedii. Niewątpliwie śmierć 

tej uczennicy jest olbrzymią tragedią dla nas wszystkich. Należy zrobić wszystko, aby nie 

doszło do podobnej sytuacji na terenie placówek, których organem prowadzącym jest Powiat 

Myśliborski. Nie ma określenia w przypadku tej straty, tym bardziej jeżeli w szkołach  

powołane są  zespoły wychowawców oraz osób udzielających pomoc psychologiczno-

pedagogiczną. Zapytała: 

 

11) Czy była udzielana pomoc psychologiczno-pedagogiczna w stosunku do tej uczennicy 

oraz innych dzieci? 

12) Czy były sygnały, symptomy niepokojących zdarzeń i  czy nawiązywano kontakt  

z rodzicami w sprawie pomocy dziecku w trudnej sytuacji zdalnego nauczania? 
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Zwróciła uwagę na docierające informacje na temat trudnej sytuacji 

w odniesieniu do tego dziecka.  

 

13) Poprosiła, aby organ prowadzący  pochylił się skrupulatnie nad tą sytuacją. Jeżeli 

kompetencje organu prowadzącego uniemożliwiają podjęcie tych działań to 

zawnioskowała, aby takie działania podjęło Zachodniopomorskie Kuratorium Oświaty 

w Szczecinie i przekazało w tej kwestii protokoły kontrolne, zalecenia i informacje. 

14) Zapytała, czy w związku z sytuacją związana z zaistniałą tragedią zabezpieczono 

wszystkie systemy informatyczne dotyczące pracy szkoły w I i II semestrze roku 

szkolonego 2019/2020? 

15) Ile razy wychowawca/ nauczyciele klasy kontaktowali  się z rodzicami  zmarłej 

uczennicy w okresie zdalnego nauczania i samym dzieckiem? 

16) Czy uczennica logowała się w systemie systematycznie? 

17) Czy otrzymywała w czasie materiały do nauki, poprawy ocen oraz niezbędną pomoc ? 

18) Jak uzgodniono termin poprawy proponowanych ocen niedostatecznych jeżeli takie 

planowano? 

19) Czy przekazano wszelkie informacje rodzicom uczennicy zgodnie z obowiązującymi 

procedurami w szkole? 

 

Kolejno: 

 

2. Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał o przeprowadzany audyt w Wydziale Komunikacji? Czy zapadły decyzje dotyczące 

stanu osobowego wydziału i zakupu komputera? 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 
Zwrócił uwagę na trwający audyt wydziału. Przekazał, że w kwestii złożonych wniosków 

czeka na jego zakończenie. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poruszył sprawę przeprowadzanego audytu. Zwrócił uwagę, że w jego trakcie ustalono 

konieczność zatrudnienia osoby do naliczania kar za nieterminową rejestrację pojazdów. 

Podjęto decyzję o zatrudnieniu pracownika w ramach Powiatowego Urzędu Pracy.  

Poruszył sprawę ogłoszonego konkursu na zatrudnienie audytora wewnętrznego w Starostwie 

Powiatowym. 

 

3. Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 
Poruszył sprawę drogi na ul. Myśliborskiej w Barlinku przy połączeniu z ul. Gorzowską. 

Poprosił o zniwelowanie nierówności znajdującej się na jezdni. 

Zapytał o remont drogi w m. Ożar?  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował o ustaleniach w przedmiotowej sprawie. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 
Zapytał o możliwość montażu sygnalizacji Allred na ul. Szosowej w Barlinku 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, na brak informacji w kwestii partycypacji kosztów na zakup sygnalizacji. 

Zwrócił uwagę, że spowolnienie na tym odcinku drogi zostanie wykonane. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 
Zwrócił uwagę na duże natężenie ruchu na przedmiotowym odcinku drogi. 
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4. Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 
Zapytała, kto złożył  i na jaką kwotę w roku 2019 i 2020 wnioski w ramach działalności 

pożytku publicznego? 

 

5. Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 
Poprosiła o zaproszenie dyrektora Zespołu Szkół im. Juliusza Słowackiego w Dębnie na jedne 

z kolejnych posiedzeń Zarządu Powiatu. Poruszyła kwestię związaną ze złożonymi 

zapytaniami oraz sprawę środków pomocowych dla szkół. Organ prowadzący rozpatruje 

wszystkie wnioski kierowane na Zarząd Powiatu, jeżeli dyrektor szkoły nie składa wniosków 

to tym samym nie otrzymuje środków finansowych. 

Po zapoznaniu się z protokołami Rad Pedagogicznym ma duże wątpliwości co do jasności 

przekazywanych informacji nauczycielom w placówkach na terenie Powiatu Myśliborskiego. 

 

6. Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że jeżeli po Zarządzie Powiatu będą przekazywane wnioski i dyspozycje do 

wydziałów to poprosiła, aby były one przekazywane do wiadomości Członkom Zarządu 

odpowiedzialnym za nadzór nad daną komórkę organizacyjną. 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz.  17:20 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

4.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

5.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

……………………………. 

 

 


